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Széchenyi István Egyetem Doktorandusz Önkormányzat 

Képviselőtestületi ülés 
 

Időpont: 2024.02.20. kedd 18.15 óra 

Helyszín: személyes ülés és videókonferencia 

Személyes ülés helyszíne: IS 101-es terem 

Csatlakozási link a videokonferenciához: https://meet.google.com/evy-hqgz-rhk 
 

Jelen vannak: 

Bartucz Csilla 

Görbe Polina 

Ámon Gergely 

Németh Richárd 

dr. Takó Dalma 
 

Az ülést vezeti: dr. Takó Dalma 

Jegyzőkönyvvezető: dr. Takó Dalma 
 

Napirendi pontok: 

1. Beszámoló az elmúlt időszak fontos eseményeiről, változásairól 

2. Személyi változások megbeszélése 

3. Tavaszi közösségi programok szervezése 

4. Egyebek 
 

Dr. Takó Dalma levezető elnök megnyitja az ülést és megállapítja, hogy a képviselőtestület 
határozatképes. A napirendi pontokat a testület egyhangúlag jóváhagyja.  
 
 

1. Beszámoló az elmúlt időszak fontos eseményeiről, változásairól 

Levezető elnök elmondja, hogy az elmúlt időszakban két lényeges változás történt, az egyik 
az Alapszabály módosítása, melyről a képviselők előzetesen kaptak már e-mailt.  
A módosítást az egyetemi Szenátus 2023 novemberi ülésén egyhangúlag támogatta, így az 
új, hatályos Alapszabály a DÖK honlapjára is felkerült.  

https://meet.google.com/evy-hqgz-rhk
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A másik lényeges kérdés a rövid értekezés témaköre, melyről Levezető elnök szintén 
folyamatosan tájékoztatta a képviselőket. Levezető elnök elmondja, hogy 2024 januárjában 
több egyeztetésen is részt vett ezzel kapcsolatban, teljesen megnyugtató eredmény azonban 
nem született a kérdéskör kapcsán. A témakörben korábban hozott szenátusi határozat 
szerint a Doktori Iskoláknak ki kellett dolgozniuk saját szabályozásukat a rövid értekezésre 
nézve, mely tervezetten az EDSZ szenátus által elfogadott 17. §-át egészítené ki. A négy 
Doktori Iskola közül három (az Állam- és Jogtudományi Doktori Iskola, a 
Multidiszciplináris Műszaki Tudományi Doktori Iskola, valamint a Wittmann Antal 
Növény-, Állat- és Élelmiszertudományi Multidiszciplináris Doktori Iskola) kidolgozta 
javaslatát, mely az Egyetemi Doktori Tanács elé került. A Tanács több változtatást 
eszközölt ezeken a dokumentumokon, melyek végleges verzióját azonban Levezető Elnök 
nem kapta készhez és az nem került be a januári szenátus napirendi pontjai közé sem. Ennek 
okán Levezető elnök nem tud információt arra vonatkozóan, hogy ezek a szabályozások a 
Doktori Iskolák szabályzatainak részévé váltak-e és ha igen, akkor milyen formában. 
Levezető elnök ezen felül amiatt is aggodalmát fejezte ki, hogy a szóban forgó 
dokumentumokból törlésre került a kifogásolható gyakorlatot folytató folyóiratokról szóló 
rész. Ezzel kapcsolatban Levezető elnök aggódik a doktoranduszokért, nehogy valaki 
tudatlansága okán ilyen folyóiratba publikáljon, arra számítva, hogy ezzel teljesíti a rövid 
értekezés feltételeit, majd az anyagok Doktori Iskolába történő leadásakor derüljön ki, hogy 
nem megfelelő folyóiratokat választott. 

A jelenlévő képviselők egyetértenek, mindannyian jelzik, hogy ebben a kérdésben a 
témavezető tudna segítséget nyújtani, azonban sok esetben a témavezetők sem rendelkeznek 
kellő ismeretekkel, amit ráadásul az is nehezít, hogy a kifogásolható folyóiratoknak nincs 
egy egységes, mindenki által elfogadott listája. 

Mindezek okán a képviselők abban állapodnak meg, hogy amennyiben bármely doktorandusz 
kérdéssel fordul hozzájuk a rövid értekezés kacsán, úgy felhívják a figyelmet ezekre a 
nehézségekre és óvatosságra intik a hallgatókat. Levezető elnök ezen felül jelzi, hogy 
amennyiben bármilyen új információ a tudomására jut ezzel kapcsolatban, azt rögtön jelzi a 
képviselők felé. 
 

2. Személyi változások megbeszélése  

Levezető elnök elmondja, hogy a következő választásokat 2024 áprilisában kell 
lebonyolítani, mellyel kapcsolatban fontos, hogy valamennyi képviselő átgondolja jövőbeli 
terveit. A DÖK Alapszabálya értelmében minden doktorandusz legfeljebb az abszolutórium 
megszerzését követő alakuló ülésig lehet képviselő, az alakuló ülés összehívására minden 
évben a választások után, rendszerint május-júniusban kerül sor. Levezető elnök elmondja, 
hogy őt a mostani választások esetében ez már érinteni fogja, ezért áprilisban új képviselőnek 
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szeretné átadni az Állam- és Jogtudományi Doktori Iskola képviseletét. Jelölt már van a 
pozícióra, az áprilisi választásokon már nagy valószínűséggel ő fog indulni. Levezető elnök 
kéri a képviselőket, hogy saját esetét mindenki legyen szíves átgondolni és kellő időben jelezni 
a változást, hogy legyen idő új képviselőt vagy képviselőket keresni egy adott pozícióra. Most 
mindez az áprilisi választásokig fontos, mert addigra össze kell állnia a választáson indulni 
kívánó jelölteknek. 
 

3. Tavaszi közösségi programok szervezése 

Levezető elnök elmondja, hogy az őszi félévben történt egyeztetés alapján a tavaszi félévre 
fogadó óra megszervezését tűzte ki célul az Önkormányzat, melynek keretében a 
hallgatóknak lehetőségük lenne a képzéssel kapcsolatos bármely kérdést feltenni. Jelenlévő 
képviselők felvetik, hogy ezt a programot ki lehetne szélesíteni és sor kerülhetne egy 
tájékoztató tartására, ugyanis a legtöbben azt észlelik, hogy a hallgatóknak sok kérdése van 
és azok egyes esetekben szabályzatokból, vagy a doktori iskolák honlapjairól 
megválaszolhatóak lennének. Ráadásul sok hallgató teszi fel ugyanazokat a kérdéseket, mely 
rendszerszintű hiányosságokra is utalhat. 

Mindezek alapján a képviselők megállapodnak, hogy a program megszervezésére összesen 4 
alkalommal kerül sor a tavaszi félévben, melyből minden alkalom egy-egy Doktori Iskola 
hallgatóinak fog szólni. Minden alkalomra az adott Doktori Iskola képviselője és/vagy a 
Doktori Iskola titkára, adminisztratív ügyintézője, vagy más, általuk javasolt személy fog 
részt venni és fogja tájékoztatni a doktoranduszokat a problémás kérdésekről. Valamennyi 
jelenlévő képviselő vállalja, hogy ennek érdekében egyeztet saját Doktori Iskolájával és 
összegyűjti azokat a kérdéseket, amikben a hallgatóknak feltehetően segítségre van 
szükségük. Levezető elnök jelzi, hogy március elején tarthatnának egy egyeztetést arról, hogy 
milyen eredmények születtek és ezek alapján megtételre kerülhetnek a további lépések a 
programok megszervezése érdekében. 
 

4. Egyebek 

Az Önkormányzat nem tárgyal egyéb napirendi pontokat. Levezető elnök megköszöni az 
aktív részvételt a jelenlévő képviselőknek és berekeszti az ülést. 
 

Jegyzőkönyv lezárva: 19 óra 00 perckor. 
 

Győr, 2024. 02. 20. 
 
 
 
 

   Dr. Takó Dalma, levezető elnök   


